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2012D37949 LIJST VAN VRAGEN 

Nr Vraag 
1 In de «Balans van de leefomgeving 2012» schrijft het Planbureau 

voor de Leefomgeving (PBL): «Gezien de afvlakkende groei van de 
automobiliteit en de onzekerheid over hoe de ontwikkelingen van 
de automobiliteit zich op de middellange termijn zal ontwikkelen, is 
het aanleggen van extra infrastructuur vaak riskant». Betrekt u deze 
aanbeveling bij MIRT en kunt u dit toelichten? 

2 a. Is bij alle ramingen in het MIRT reeds rekening gehouden met 
het verhoogde BTW percentage van 21%? 
b .Kunt u aangeven wat de totale som is van de derving in het 
Infrastructuurfonds nu het BTW percentage per 1-1-2012 is 
verhoogd naar 21% en in welke mate deze aanpassing van het 
BTW percentage al is verwerkt in de ramingen? 

3 Kunt u aangeven wat uw overwegingen zijn om ruim € 2,5 mrd 
aan afgesproken bezuinigingen op het Infrastructuurfonds uit het 
Begrotingsakkoord 2013 niet in het MIRT te verwerken? 

4 Kunt u exact aangeven welke bezuinigingen op het Infrastructuur-
fonds, volgend uit het Begrotingsakkoord 2013, nog moeten 
worden toegepast in het MIRT om een sluitende meerjarenbegro-
ting te hebben die recht doet aan de afspraken uit het Begrotings-
akkoord 2013? 

5 Kunt u per wegproject in de verkennings- en planuitwerkingsfase 
aangeven welke data ten grondslag liggen aan de economische 
groeiscenario’s die in de Milieu Effect Rapportage (MER) procedu-
res worden gebruikt, zodat in ieder geval inzichtelijk is 1.) welke 
aannames zijn gebruikt op het vlak van economische groei, 2.) wat 
de groei is van het «Nieuwe Werken» en ontwikkeling van de 
benzineprijs, en 3.) welk jaar de groeiscenario’s als 0-jaar/ 
referentiejaar genomen kunnen worden? 

6 Kunt u exact aangeven wat de status is van alle MIRT projecten in 
de realisatiefase, waarbij inzichtelijk wordt welk deel van het 
project, inclusief het daarmee gemoeide budget, reeds zodanig 
onomkeerbaar is aanbesteed, dat temporisatie c.q. afstel zou 
leiden tot claims van contractanten? 

7 Kunt u aangeven of u overweegt c.q. voornemens bent om bij 
bepaalde Public Private Comparison (PPC) of Publiek Private 
Samenwerking (PPS) projecten de reeds voorgenomen contract-
vorm aan te passen? Zo ja, bij welke projecten kan dit een 
overweging zijn en welke budgettaire effecten zal dit hebben? 

8 Kunt u aangeven of er budgettaire tekorten zijn ontstaan in het 
MIRT die heden wel bij u bekend zijn maar tijdens het ter perse 
gaan van het MIRT projectenboek nog niet bekend waren? Zo ja, 
welke projecten en bedragen betreft dit? 

9 Kunt u een overzicht geven met daarin alle projecten die, als 
gevolg van de bezuinigingen, zijn doorgeschoven met daarin 
opgenomen de oorspronkelijke en nieuwe datum van het project? 

10 Kunt u aangeven aan welke MIRT projecten regionale overheden 
een financiële bijdrage geven? Komen deze bijdragen in gevaar 
door invoering van de Wet houdbare overheidsfinanciën (Wet 
HOF)? Zo ja, om welke projecten gaat het? Zo nee, waarom niet? 

11 Kunt u aangeven wat de opname van de A15 Papendrecht – 
Gorinchem in het «Internationale kernnet logistiek» in de Struc-
tuurvisie Infrastructuur en Ruimte (SVIR) betekent in relatie tot de 
groeiende schade voor het vrachtverkeer die Transport en 
Logistiek Nederland (TLN) en ondernemingsvereniging EVO 
constateren op dit traject? 
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Nr Vraag 
12 Is de grote schade voor het vrachtverkeer die de EVO en TLN 

constateren op de A15 Papendrecht – Gorinchem een reden om 
toch naar een oplossing voor dit probleem te zoeken, bijvoorbeeld 
aan de hand van benuttingsmaatregelen? 

13 a. Kunt u aangeven wat de stand van zaken is rondom de diverse 
maatregelen van de quickscan regionaal spoorvervoer? 
b. Kunt u aangeven welke maatregelen nu al zijn gerealiseerd, 
welke maatregelen nog gerealiseerd moeten worden en of deze 
maatregelen op schema liggen? Kunt u een overzicht geven in een 
tabel? 

14 Kunt u, mede gelet op het feit dat er in het MIRT-projectenboek 
2013 vele vierkante meters nieuwe kantoorruimte en bedrijventer-
rein is opgenomen, aangeven in welke mate er nog behoefte 
bestaat aan de realisatie daarvan, nu algemeen bekend is dat er 
sprake is van structurele en grote leegstand? 

15 Kunt u aangeven welke projecten op het gebied van spoor, 
regionale/ lokale infra en water zijn gefaseerd, zonder dat dit 
gevolgen heeft voor mijlpalen? Waren deze projecten om andere 
redenen al vertraagd? 

16 Bent u bereid om alsnog een Spoor File Top 50 na te zenden voor 
het MIRT-projectenboek op basis van de indicatoren uit de motie 
Slob over de spoorknelpuntenindex (Kamerstukken II, vergaderjaar 
2010–2011, 29 984, nr. 245)? 

17 Op welke wijze wordt het programma Ruimte voor de Rivier 
aangepast nu het budget in totaal met € 74 mln wordt verlaagd? 

18 Op welke wijze worden de knelpunten voor de drinkwatervoorzie-
ning zoals die ontstaan door belasting van het water met bestrij-
dingsmiddelen, meststoffen, geneesmiddelen, hormoonversto-
rende stoffen, verzilting en bodemverontreiniging structureel 
gemonitord? 

19 Bent u bereid de drinkwatervoorziening te laten gelden als 
nationaal belang? Op welke wijze worden drinkwaterbronnen in de 
toekomst op nationaal en regionaal niveau ruimtelijk beter 
beschermd, met juridische verankering van de gebiedsdossiers? 

20 Op welke wijze pleit u internationaal voor het stellen van normen 
voor stoffen, die vanuit het buitenland komen en die problemen 
geven voor de Nederlandse drinkwaterbedrijven? 

21 Hoeveel geld is er nog beschikbaar voor het programma Beter 
Benutten en tot welke reductie van de hoeveelheid voertuigverlie-
suren heeft dit programma tot nu toe geleid? 

22 a. Kunt u aangeven op de trajecten waar minder congestie is dan 
verwacht, hoe de groei van het verkeer zich heeft ontwikkeld ten 
opzichte van de prognose ten tijde van de wegverbreding? 
b. Kunt u aangeven hoe Het Nieuwe Werken (HNW), flexwerken en 
thuiswerken zich de laatste vijf jaar hebben ontwikkeld en wat 
hiervan het effect is geweest op de files en de omvang van het 
verkeer? 
c. Kunt u aangeven wat het maximale file reductie effect zou 
kunnen zijn in het kader van spitsmijdende projecten zoals Het 
Nieuwe Werken? 

23 a. Kunt u aangeven wat het gevolg is van de verlaging van het 
budget voor de Zichtbaar, Snel en Meetbaar (ZSM) 1 Spoedwetpro-
jecten en ZSM 2 Benuttingsprogramma? Wordt een project dan 
niet uitgevoerd of was het begrote budget bij nader inzien al te 
hoog? 
b. Kunt u in een tabel een overzicht geven van alle ingeboekte 
meevallers/ budget verlagingen en tegenvallers/ budgetverhogin-
gen van projecten? 
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24 Kunt u aangeven wat het oorspronkelijke bedrag was dat is 

vrijgemaakt voor de saneringsopgave MIRT? Was dit niet ca. € 1,1 
mld in plaats van de nu genoemde € 885 mln? Zo ja, waar komt dit 
verschil vandaan? 

25 Welke aanpassing in de verdeling tussen het budget voor 
geluidsanering heeft plaatsgevonden? 

26 Is er door de invoering van de maximumsnelheid naar 130 km/ per 
uur extra geld nodig voor geluidsanering omdat er vanwege deze 
snelheidsverhoging meer knelpunten zijn ontstaan? Zo ja, is dat 
geld gereserveerd? Zo nee, heeft de 130 km/ per uur helemaal 
geen gevolgen voor de geluidsproductie? 

27 Kunt u aangeven wat de stand van zaken is van het project 
Grensoverschrijdend Spoorvervoer? 

28 a. Bent u bekend met de plannen in Duitsland om de spoorlijn 
Enschede – Munster te elektrificeren en dat Duitsland ook bezig is 
met plannen voor een inhaalspoor verderop op het traject richting 
Munster, zodat verhoging van de frequentie mogelijk wordt? 
(http://www.bezreg-muenster.de/startseite/Dez_32_Regionalrat-
2012/100/Sitzungen/Archiv_der_Sitzungen/20120917_RR/
TOP05_SV42.pdf, pagina 4, punt 2) 
b. Deelt u de mening dat dit project in samenhang met het 
inhaalspoor Glanerbrug kan bijdragen aan een forse reistijdverbe-
tering tussen Enschede en Munster? 
c. Wat is de stand van zaken met het inhaalspoor Glanerbrug? Bent 
u bereid voor de behandeling van het MIRT hierover een besluit te 
nemen? 
d. Deelt u de mening dat deze elektrificatie, indien ook het traject 
Zwolle – Wierden wordt geëlektrificeerd met gelden uit het 
Begrotingsakkoord 2013 en/ of gelden van de provincie, een 
doorgaande intercity op het traject Zwolle – Enschede – Munster 
mogelijk maakt (1x per uur)? 
e. Bent u reeds in overleg met Duitsland over de elektrificatie van 
het traject Enschede – Munster? Zo nee, bent u bereid op korte 
termijn hierover in overleg te gaan in samenwerking met de 
gemeente Enschede, de regio Twente en de provincie Overijssel? 
f. Bent u bereid bij te dragen aan de elektrificatie voor het kleine 
stuk van dit traject op Nederlands grondgebied? 
g. Bent u bereid bij de nieuwe hoofdrailnetconcessie rekening te 
houden met een intercity op het traject Zwolle – Enschede – 
Munster? Zo nee, waarom niet? 

29 Is er binnen het Programma Hoofdfrequent Spoorvervoer (PHS) 
nog geld vrijgemaakt om er, in navolging van spoorse doorsnijdin-
gen, voor te zorgen dat spoorwegovergangen met de hoge 
dichtligtijden tot tunnel kunnen worden omgebouwd? 

30 a. Kunt u aangeven wat de uitkomst is van de evaluatie die ProRail 
in het voorjaar van 2012 zou afronden met betrekking tot de 
overwegknelpunten die door het PHS gaan ontstaan? 
b. Kunt u aangeven hoeveel overwegknelpunten er uit deze 
inventarisatie naar voren komen? 
c. Kunt u aangeven op welke manier deze overwegknelpunten 
worden aangepakt? 

31 Waarom is bij de European Rail Traffic Management System 
(ERTMS) pilot Amsterdam – Utrecht en ERTMS expertisecentrum 
als opleveringsjaar zowel 2012, 2013 als 2014 genoemd? 

3



Nr Vraag 
32 a. Kunt u een actueel overzicht geven van ten eerste het aantal 

fietsenstallingen bij stations op dit moment, ten tweede de 
tekorten aan fietsenstallingen op stations op dit moment, ten derde 
de resterende budgetten tot 2020 en het aantal stallingen dat 
daarvoor gerealiseerd kan worden (dus exclusief de al gereali-
seerde stallingen) en ten vierde de verwachte behoefte aan 
fietsenstallingen in 2020 en de resterende tekorten in 2020? 
b. Bent u bereid een dergelijk overzicht jaarlijks bij te houden zodat 
de Kamer inzicht heeft in de feitelijke ontwikkeling van vraag en 
aanbod van stallingen, het wegwerken van de tekorten en aan te 
geven of de budgetten hiervoor toereikend zijn? 

33 a. Kunt u aangeven tot wanneer het programma Aanleg Kleine 
stations loopt? 
b. Welk deel van het budget is reeds toegewezen aan specifieke 
stations? Kunt u dit in een tabel weergeven, inclusief de stations 
waarvoor nu informatie ontbreekt, voor zover ze worden gefinan-
cierd uit dit budget (zoals Nijmegen Lent, Utrecht Leidsche Rijn, 
Barneveld Zuid, Station BleiZo) 
c. Kunt u aangeven voor welke stations er reeds afspraken of 
toezeggingen zijn gedaan, maar waar nog geen budget voor is 
vastgesteld? Welk deel van het programma budget is hiervoor 
indicatief nodig? 
d. Kunt u verklaren waarom de realisatie van station BleiZo ten 
opzichte van het vorige MIRT-projectenboek opnieuw met 2 jaar is 
vertraagd? Herinnert u zich de toezegging van uw voorganger dat 
dit station snel zou worden gebouwd? 
e. Bent u bereid alsnog in Barneveld Zuid snel een tijdelijke 
stationsvoorziening te realiseren (bijvoorbeeld met steigermateri-
aal of als een evenementenhalte) vooruitlopend op de realisatie 
van het definitieve station dat nu opnieuw vertraagd is? 
f. Wat is de stand van zaken met de stations Zwolle Voorsterpoort 
en Zwolle Stadshagen welke wel waren opgenomen in het 
MIRT-projectenboek 2011? 
g. Wat is de stand van zaken van de verbouwing van de stations 
Zwolle Zuid en Staphorst? Bent u bereid hierover in het bestuurlijk 
overleg MIRT komende maand afspraken te maken met de regio 
zodat deze stations snel kunnen worden geopend? 

34 a. Wat is de stand van zaken van de realisatie van de maatregelen 
uit de motie Koopmans in de sporendriehoek Noord-Nederland 
(Kamerstuk 27 658, nr. 41)? 
b. Is de verlenging van het wachtspoor bij Meppel inmiddels 
gerealiseerd? Zo nee, waarom niet? 
c. Wanneer neemt u een besluit over de structurele oplossing van 
het knelpunt Zwolle/Herfte? Waarom staat deze onderaan het 
prioriteitenlijstje voor de spoordriehoek terwijl dit juist het grootste 
knelpunt is op het spoor in Noord-Nederland? 
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35 a. Kunt u de vertraging met de tweede fase Herstelplan Spoor van 

2015 (MIRT-Projectenboek 2012) naar 2018 verklaren? 
b. Kunt u aangeven of de genoemde projecten die samenhangen 
met het openbaar vervoer Schiphol Amsterdam Almere Lelystad 
(OV-SAAL) nu definitief zijn stopgezet? Hoeveel budget was er 
gereserveerd voor deze projecten? Is dit budget nu toegevoegd 
aan het budget voor OV-SAAL? Zo nee, waar wordt dit budget nu 
voor ingezet? 
c. Wat betekent het schrappen van deze maatregelen (inhaling 
Almere Poort, spoorcapaciteit Amsterdam CS, seinverdichting 
Amsterdam-Weesp) voor de kwaliteit van de dienstregeling, de 
kans op vertragingen en de kans op een olievlekwerking bij 
vertragingen? 
d. Waarom is het project Tilburg perronspoorcapaciteit stopgezet? 
Wat zijn de gevolgen hiervan voor de PHS dienstregeling? 

36 a. Kunt u aangeven wat het verschil is tussen de ERTMS-pilot op 
pagina 61 uit het MIRT Projectenboek 2013 en het project ERTMS 
Amsterdamse haven – Betuweroute? 
b. In hoeverre zit er overlap tussen beide projecten? 

37 a. Kunt u verklaren waarom de realisatie van ERTMS project 
Amsterdam haven-Betuweroute en het ERMTS project Rotterdam-
Antwerpen acht jaar duurt? 
b. Deelt u de mening dat planuitwerking hoogstens twee jaar mag 
kosten en dat realisatie dus in 2014 kan starten en dan uiterlijk in 
2016 kan worden opgeleverd? 
c. Wat zijn de extra kosten wanneer deze projecten over een lange 
periode worden uitgesmeerd? 

38 a. Kunt u aangeven welke maatregelen bij het project Impuls 
Dynamisch Verkeersmanagement Vaarwegen nog in 2014 worden 
gedaan? 
b. Kunt u aangeven waarom deze maatregelen niet in 2013 kunnen 
worden uitgevoerd? 

39 a. Kunt u aangeven welke bedragen zijn gereserveerd voor 
herijking en decentralisatie van de Ecologische Hoofdstructuur 
(EHS)? 
b. Op welke wijze krijgt de Kamer inzicht in de investering van 
gelden die vanuit het Investeringsbudget Landelijk Gebied (ILG) en 
de gelden die het Rijk jaarlijks bijdraagt aan het provinciefonds ten 
behoeve van het beheer van de EHS? 

40 Kunt u specificeren welk deel van het totaalbudget gereserveerd is 
voor de maatregelen voor de verbreding van de A9, zodat ook 
inzichtelijk wordt welk deel van het budget staat gereserveerd voor 
de maatregelen ten behoeve van de overkapping of ondertunne-
ling bij Amstelveen? 

41 a. Welke besparingen zijn mogelijk op het project A1/A6/A9 indien 
het advies van het Centraal Planbureau (CPB) wordt opgevolgd en 
de deelprojecten Gaasperdammerweg, Amstelveen en Almere 
Havendreef-Almere Buiten niet of versoberd worden uitgevoerd? 
b. Kunt u aangeven hoeveel er per project wordt bespaard? 

42 a. Kunt u aangeven welke onderdelen van Hoogwaardig Openbaar 
Vervoer (HOV) A9 met dit budget worden gerealiseerd? 
b. Voor welke delen van de HOV A9 is er nog geen dekking en welk 
budget is er voor deze delen nodig? 
c. Is er in het ontwerp van het Zuidasdok en de herinrichting van 
het knooppunt Nieuwe Meer en het knooppunt Badhoevedorp 
rekening gehouden met de eventuele latere realisatie van een vrije 
busbaan welke geschikt is voor vertramming? 
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43 Kunt u aangeven welke projecten getemporiseerd gaan worden in 

het huidige en/of verlengde MIRT nu inzichtelijk is geworden dat 
de extra bijdrage vanuit het Infrastructuurfonds voor de Zuidas uit 
de verlengde MIRT wordt gefinancierd? 

44 Waarom is Amsterdam CS, fietsenstalling een apart project en wat 
is de relatie met het project Fietsparkeren bij stations op pagina 62 
van het MIRT Projectenboek 2013? 

45 Kunt u aangeven of er een Regionet, fase 2 komt? Zo ja, welke 
projecten zijn hiervoor in beeld? 

46 Wat wordt precies bedoeld met de zin «de herindeling van 
woonschepen nabij Schellingwoude en de woonplannen Zeebur-
gereiland vormen politiek/ bestuurlijke risico’s voor de realisatie en 
verbetering van de ligplaatsen in de nabijheid van de Oranjeslui-
zen»? Wat gebeurt er als deze risico’s optreden? 

47 Wat wordt precies bedoeld met de zin «de herindeling van 
woonschepen nabij Schellingwoude en de woonplannen Zeebur-
gereiland vormen politie/bestuurlijk risico’s voor de realisatie en 
verbetering van de ligplaatsen in de nabijheid van de Oranjeslui-
zen»? Wat gebeurt er als deze risico’s optreden? 

48 Kunt u aangeven welke projecten getemporiseerd gaan worden in 
het huidige en/of verlengde MIRT, nu inzichtelijk is geworden dat 
de bijdrage vanuit het Infrastructuurfonds voor de zeetoegang 
IJmuiden in tijd naar voren is gehaald? Kunt u aangeven welke 
mogelijkheden u ziet om de markt te betrekken bij de bekostiging 
van dit project? 

49 Kunt u aangeven welke projecten getemporiseerd gaan worden in 
het huidige en/of verlengde MIRT, nu inzichtelijk is geworden dat 
de bijdrage vanuit het Infrastructuurfonds voor de zeetoegang 
IJmuiden in tijd naar voren is gehaald? Kunt u aangeven welke 
mogelijkheden u ziet om de markt te betrekken bij de bekostiging 
van dit project? 

50 Kunt u toelichten wat de actualisering van verkeersgegevens 
precies inhoudt? 

51 Kunt u aangeven wat de kostenverschillen zijn voor alle benodigde 
aanpassingen van de A27 tussen de knooppunten met A12 en A28 
tussen het realiseren van 2x6 rijstroken binnen de bestaande 
wegcontouren en 2x7 rijstroken met verbrede wegcontouren? 

52 Kunt u aangeven wat de invloed is op de I/C waarden1 op de A27 
Ring Utrecht in alle te onderscheiden wegvakken in 2020 als: 
a. de A12 niet wordt verbreed c.q. ontvlochten; 
b. de Ring Utrecht Noord niet wordt opgewaardeerd naar 2x2 
rijstroken zoals voorgenomen in de plannen voor de Ring Utrecht: 
c. een combinatie van beide scenario’s wordt uitgevoerd, waarbij 
inzichtelijk moet worden gemaakt van welke I/C waarden op de 
A27 Ring Utrecht er sprake is bij een laag groeiscenario en hoog 
groeiscenario en bij een configuratie van 2x6 rijstroken en 2x7 
rijstroken? 

53 Kunt u aangeven hoeveel extra reizigers u verwacht tussen Utrecht 
Centraal en de Uithof tot aan 2020, hoeveel extra openbaar 
vervoerbussen dat zou vergen voor adequaat vervoer waarbij ook 
inzichtelijk wordt gemaakt wat het effect zal zijn van al die extra 
bussen op de wegen van Utrecht? 

54 Is het juist dat volgens het landelijke verkeersmodel zowel bij hoge 
als bij lage economische groei de reistijdnormen in de Beneluxcor-
ridor ook zonder de aanleg van een nieuwe westelijke oeververbin-
ding behaald worden? 
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55 Kunt u aangeven wat het gemiddeld aantal motorvoertuigen per 

etmaal (werkdagjaargemiddelde) is geweest in de Beneluxtunnel/
Beneluxcorridor voor ieder jaar in de periode 2005–2010 en kunt u 
aangeven of op basis van deze cijfers ook een groeiende trend te 
zien is, zoals op basis van de telgegevens van 2000, 2005 en 2009 
wordt geconcludeerd in de integrale verkeersanalyse zuidvleugel 
Randstad (Kamerstuk 32 598, nr. 15)? 

56 Kunt u aangeven wat grofweg de herkomsten en bestemmingen 
zijn van het verkeer dat gebruik gaat maken van de Blankenburg-
tunnel? 

57 Is het juist dat volgens de verkeersberekeningen geldt dat de 
Blankenburgtunnel ervoor zorgt dat de totale hoeveelheid 
autoverkeer in de regio toeneemt, terwijl dit voor de Oranjetunnel 
nauwelijks het geval is? 

58 Kunt u aangeven wat bij een scenario van lage economische groei 
(«Regional Communities» scenario, op dit moment het meest 
realistische scenario) de effecten van zowel de Blankenburgtunnel 
als de Oranjetunnel zijn op de reistijd en de geïndexeerde 
voertuigverliestijd in de Beneluxcorridor? 

59 Kunt u aangeven wat de foutmarge is van het gebruikte verkeers-
model in het onderzoek in het kader van de nieuwe westelijke 
oeververbinding? 

60 Kunt u aangeven wat in 2030 op het traject Westerlee – Terbreg-
seplein (A20) de voertuigverliestijd in 100 uren / etmaal zal zijn met 
en zonder de aanleg van de Blankenburgtunnel? 

61 Kunt u aangeven wat de verkeersintensiteit op de A20 ter hoogte 
van Schiedam in 2030 zal zijn met en zonder de aanleg van de 
Blankenburgtunnel en kunt u tevens aangeven hoe groot de 
capaciteit van dit wegvak is? 

62 Kunt u aangeven wat het effect is van de aanleg van een nieuwe 
westelijke oeververbinding in combinatie met de aanleg van de 
A54 op de doelstellingen van de nieuwe westelijke oeververbin-
ding en op de reistijden van alle Nota Mobiliteittrajecten in het 
studiegebied? 

63 Is het juist dat de verdubbeling van de Veilingroute is opgenomen 
in het MIRT? In hoeverre is dit project meegenomen in de studie 
naar de nieuwe westelijke oeververbinding? 

64 Kunt u aangeven tegen welke verkeerskundige knelpunten u 
aanloopt bij de ontwerpschetsen voor de A4 Passage en Poorters 
& Inprikkers, mede rekening houdend met de geldende 
verkeersveiligheidseisen? 

65 Kunt u aangeven of het klopt dat de aanleg van de Rotterdamse-
baan fysiek alleen kan, als de A4 Passage en Poorters & Inprikkers 
ook wordt aangelegd, omdat de Rotterdamsebaan haar verkeer via 
een kruispunt laat uitkomen op de A4 Passage en Poorters & 
Inprikkers, omdat een directe aansluiting op de A4 verkeerskundig 
onmogelijk is? 

66 Klopt het dat bij de voorlopige raming van de kosten voor de A4 
Passage en Poorters & Inprikkers geen rekening is gehouden met 
de kosten van de ombouw van kruispunten en kunstwerken? 

67 Kunt u aangeven hoeveel kruispunten en kunstwerken omge-
bouwd moeten worden, als wordt uitgegaan van het voorlopige 
schetsontwerp van de A4 Passage en Poorters & Inprikkers, 
waarbij -indien nu mogelijk- ook inzichtelijk wordt wat de 
voorlopige schatting is van de kosten van de ombouw van 
kruispunten en kunstwerken? 

68 Is het juist dat bij aanleg van de A13/A16 op deze weg zelf de norm 
voor reistijdverhouding niet gehaald zal worden? 
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69 Deelt u de conclusie van de commissie voor de milieueffectrappor-

tage dat de aanleg van de A13/A16 per saldo niet leidt tot een 
verbetering van de leefbaarheid? 

70 Kunt u aangeven op welke locaties de aanleg van de A13/A16 leidt 
tot een verslechtering van de milieukwaliteit met betrekking tot 
lucht en geluid ten opzichte van de referentiesituatie? 

71 Kunt u aangeven met welke bedrag u beschikbaar stelt voor 
inpassing van de A13/A16 en in welke mate de regio dit doet? 

72 Klopt het dat in het verkeersonderzoek voor de A13/A16 wordt 
uitgegaan van het hoogste economische groeiscenario? Zo nee, 
van welk groeiscenario is wel uitgegaan. Zo ja, waarom? 

73 a. Heeft u de portway variant voor de A13/A16 nog in onderzoek? 
Zo nee, waarom niet? Bent u bereid om deze variant alsnog door te 
rekenen samen met de regio en bewonersgroepen om te kijken of 
deze variant op meer draagvlak kan rekenen conform het advies 
van de commissie Elverding (Kamerstuk 29 385, nr. 18? 
b. Deelt u de mening dat deze variant leidt tot een hogere 
ruimtelijke kwaliteit dan de voorkeursvariant, omdat hiermee ook 
de inpassing van de A20 in Rotterdam Noord wordt opgelost door 
overkluizing en ook de doorsnijding van de wijk Overschie door de 
A13 tot het verleden behoord? 

74 Klopt het dat bij files op de A4 of richting Delft of richting 
Kethelplein de landtunnel bij Schiedam gesloten moet worden 
omdat veiligheidsvoorschriften stellen dat files in deze landtunnel 
voorkomen moeten worden? 

75 Kunt u aangeven wat de I/C-waarden zullen zijn in ochtend- en 
avondspits op alle te onderscheiden wegvakken op de A4 tussen 
Kethelplein en Prins Clausplein indien de A4 Midden Delfland, de 
A13-A16, de A4 Passage en Poorters & Inprikkers, de Rotterdamse-
baan en de Blankenburgtunnel zijn aangelegd? 

76 Kunt u verklaren waarom het Haags Startstation Erasmuslijn 
project van Randstadrail pas wordt opgeleverd in 2016 terwijl de 
perronsporen 11 en 12 voor NS al in 2015 weer beschikbaar 
zouden zijn? 

77 Kunt u aangeven waarom het budget voor de Rotterdamsebaan 
met € 70 mln. is verhoogd van uw kant, wat het totaalbudget is 
inclusief de bijdrages van alle andere overheden en wat de totale 
kosten zijn van alle aanvullende aanpassingen aan het onderlig-
gend wegennet die benodigd zijn? 

78 Kunt u in een percentage uitdrukken in welke mate de Rotterdam-
sebaan nog aan haar oorspronkelijke doelstelling op het vlak van 
voertuigbewegingen voldoet, nu om verkeerskundige redenen de 
maximale capaciteit op 38 000 voertuigen is gesteld? 

79 Klopt het dat de Rotterdamsebaan verreweg het duurste stuk 
snelweg ooit wordt van Nederland, uitgedrukt in kosten per 
kilometer? 

80 a. Wat is de nieuwe planning voor de uitwerking van de 
Rijngouwelijn-Oost? 
b. Bent u bereid ook een variant door te rekenen waarbij de 
doorgaande spoorverbinding Leiden-Gouda behouden blijft (dus 
een model met zes treinen per uur bestaande uit een kwartiers-
dienst van de sprinter Leiden-Alphen waarbij de trein om en om 
doorrijdt naar Gouda en Utrecht en daarnaast twee intercity’s 
Leiden-Utrecht), zodat de Kamer en de regio inzicht krijgen in de 
extra investering die nodig is voor de spoorverdubbeling? 
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Nr Vraag 
81 Kunt u aangeven op welke post in het MIRT-projectenboek de 

benodigde investeringen staan ingeboekt die nodig zijn voor het 
aanpassen van het kanaal van Gent naar Terneuzen en de daarbij 
behorende aanpassingen van alle onliggende wegen en kunstwer-
ken? Kunt u tevens aangeven om welk totaalbedrag het gaat en 
welk deel van die kosten voor rekening komt van Nederlandse 
overheden en hoeveel van Belgische overheden? 

82 Waarom wordt het deelproject Parkplateau, de groene verbinding 
stad-ommeland in het project Brainport Eindhoven, geschrapt? 
Welk deel van de rijksbijdrage en van de regiobijdrage was 
beschikbaar voor dit project? 

83 Kunt u aangeven in welke mate er nog verkeerskundige noodzaak 
bestaat voor de maatregelen die betrekking hebben op de 
realisatie van de buitenring Parkstad, indien de buitenring niet zou 
worden aangelegd? 

84 a. Welke kwaliteitssprong is mogelijk met de voorgenomen 
maatregelen op het spoor Nijmegen-Roermond met de voorge-
stelde maatregelen? Worden daarmee alle huidige knelpunten met 
overvolle treinen op met name het noordelijke deel van het traject 
opgelost? 
b. Zo nee, welke aanvullende maatregelen zijn nodig voor verdere 
frequentieverhoging om deze knelpunten op te lossen? 
c. Bent u bereid hiervoor geld beschikbaar te stellen uit bijvoor-
beeld het budget voor regionaal spoor in het programma beter 
benutten, zodat de Maaslijn in één integraal project snel kan 
worden aangepakt? 
d. Hoeveel budget is er nodig voor elektrificatie van de Maaslijn? 

85 Wanneer is het sluiten van de realisatieovereenkomst tussen Rijk 
en provincie bij project IJsseldelta (Kampen) voorzien? 

86 a. Leidt de verkenning N35 Nijverdal – Wierden tot het opstellen 
van een structuurvisie? Zo nee, op welke wijze wordt het resultaat 
van deze verkenning dan vormgegeven? 
b. Wat is de stand van zaken van deze verkenning? 

87 Wat is de reden dat de kosten van het project N18 Varsseveld – 
Enschede ondanks een versobering zijn verhoogd met € 5 mln.? 

88 Blijft het vrijgevallen budget van de Hanzelijn beschikbaar voor het 
spoorbudget? Bent u bereid dit geld in te zetten voor de tekorten 
op het project OV-SAAL, die ondermeer worden veroorzaakt 
doordat binnen OV-SAAL geen rekening was gehouden met de 
extra geluidmaatregelen als gevolg van de extra treinen van de 
Hanzelijn? 

89 Welke bovenwettelijke inpassing bij de capaciteitsuitbreiding 
ligplaatsen IJssel gaat niet door (€ 1,3 mln.)? 

90 Kunt u aangeven wat de I/C waarden zullen zijn op de N33 in 2020 
als de N33 niet verbreed zal worden?

1 De I/C-waarde is de verkeersintensiteit gedeeld door de wegcapaciteit, oftewel het aantal auto’s 
op een weggedeelte in een bepaalde periode gedeeld door het aantal auto’s dat de weg aankan 
in die periode.
 

9


